

التاريخ: 28 - 12 - 2021

To: Boursa Kuwait

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

تحية طيبة وبعد...

**Subject: Results of Ektittab Holding Company
Board Of Directors Meeting**

**الموضوع: نتائج إجتماع مجلس إدارة شركة اكتتاب
القابضة**

Kindly be informed that the Board of Directors of Ektittab Holding Company held the meeting on Tuesday December 28th , 2021 at 2.00 pm. to discuss the reissuing the financial statements for the third quarter of 2021, based on the decision of the Capital Markets Authority issued on April 01, 2021

بالإشارة الى الموضوع أعلاه نود إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة اكتتاب القابضة قد اجتمع اليوم الثلاثاء الموافق 28-12-2021 في تمام الساعة 2:00 ظهرا وقد تمت مناقشة إعادة إصدار البيانات المالية للربع الثالث للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2021، بناءً على قرار هيئة أسواق المال الصادر بتاريخ 01 أبريل 2021

After discussion, the Board of Directors decided to apply the Capital Markets Authority decision dated April 01, 2021, and to take all the legal measures and financial settlements with the parties mentioned in the decision, and that the company and its subsidiary amend the interim financial statements for the third quarter of 2021 and reissue it in accordance with the Capital Markets Authority decision.

وبعد المناقشة، قرر مجلس الإدارة بالموافقة على تطبيق ما جاء بنص قرار الهيئة المؤرخ في 01 أبريل 2021 وإتخاذ الإجراءات القانونية وعمل التسويات المالية مع الأطراف الواردة في القرار المذكور، على أن تقوم الشركة وشركتها التابعة بتعديل البيانات المالية المرحلية للربع الثالث لعام 2021 وإعادة إصدارها توافقاً مع نص قرار الهيئة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام...



عارف عبدالله العجمي
رئيس مجلس الإدارة



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure form of Material Information

28 / 12 / 2021	Date	التاريخ
Ektettab Holding Co.	شركة اكتتاب القابضة	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
<p>Kindly be informed that the Board of Directors of Ektittab Holding Company held the meeting on Tuesday December 28th , 2021 at 2.00 pm. to discuss the reissuing the financial statements for the third quarter of 2021, based on the decision of the Capital Markets Authority issued on April 01, 2021</p> <p>After discussion, the Board of Directors decided to apply the Capital Markets Authority decision dated April 01, 2021, and to take all the legal measures and financial settlements with the parties mentioned in the decision, and that the company and its subsidiary amend the interim financial statements for the third quarter of 2021 and reissue it in accordance with the Capital Markets Authority decision.</p>	<p>بالإشارة الى الموضوع أعلاه نود إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة اكتتاب القابضة قد اجتمع اليوم الثلاثاء الموافق 28 ديسمبر 2021 في تمام الساعة 2:00 ظهرا وقد تمت مناقشة إعادة إصدار البيانات المالية للربع الثالث للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2021، بناءً على قرار هيئة أسواق المال الصادر بتاريخ 01 أبريل 2021.</p> <p>وبعد المناقشة، قرر مجلس الإدارة بالموافقة على تطبيق ما جاء بنص قرار الهيئة المؤرخ في 01 أبريل 2021 وإتخاذ الإجراءات القانونية وعمل التسويات المالية مع الأطراف الواردة في القرار المذكور، على أن تقوم الشركة وشركتها التابعة بتعديل البيانات المالية المرحلية للربع الثالث لعام 2021 وإعادة إصدارها توافقاً مع نص قرار الهيئة.</p>	المعلومة الجوهرية Material Information
Shall be clarified when the amended financial statements are issued with the external auditor	سيتم تحديد الأثر المالي بعد إصدار البيانات المالية المعدلة مع مراقب الحسابات الخارجي	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position



عارف عبدالله العجمي
رئيس مجلس الإدارة